
Eesti Kergejõustikuliidu volikogu 

Protokoll 

Koht ja aeg: 10.mai 2023, kell 11:00-12:00, Kalevi Spordihall, Juhkentali 12 

Osalesid: 35 kergejõustikuklubi, Eesti Kergejõustikuliidu (EKJL) liiget  

Kutsutud: EKJL sekretariaadi töötajad, revisjonikomisjoni esimees Tarmo Rahkama  

Juhataja: Jaak Vettik, juhatuse liige 

Häältelugemise komisjon: Peeter Tishler 

Protokollija: Mariliis Merisalu 

 

EKJL president Erich Teigamägi tervitas volikogu ja andis lühiülevaate 2022 aasta 

tegevustest.  

 

Päevakord:  

1. EKJL 2022. aasta majandusaasta aruanne, audiitori järeldusotsus 

2. EKJL revisjonikomisjoni aruanne 

3. EKJL 2022. aasta majandusaasta aruande ja revisjonikomisjoni aruande 

kinnitamine 

4. EKJL 2023. aasta eelarve tutvustamine ja kinnitamine 

5. Litsentsitasude muutmine 

6. Muud küsimused 

Päevakorra kinnitamine: ühehäälselt kinnitatud 

 

1. EKJL 2022. aasta majandusaasta aruanne, audiitori aruanne 

EKJL peasekretär Sirje Lippe andis ülevaate 2022. aasta majandusaasta aruandest. 

Tegemist oli majanduslikult keerulise aastaga, mida mõjutasid eelkõige kõrge 

inflatsioon ning Venemaa agressioonist Ukrainasse tingitud energiahindade tõus. 

Oktoobris 2022 Tallinnas toimunud EA Convention ja Golden Tracks korraldamine ei 

toonud alaliidule kaasa täiendavaid kulusid, ürituse tulud katsid kõik kulutused. 

2021. aasta ettevõtlustulude mõjud 2022. aastale olid väga suured ning aitasid 

majanduslikult hakkama saada ja ellu viia põhikirjalised tegevused. 

Audiitori aruandes ühtegi märkust ei esinenud, majandusaasta aruanne kajastab 

audiitori hinnangul õiglaselt ettevõtte finantsseisundit.  

Võeti teadmiseks.  

 



 

2. EKJL revisjonikomisjoni aruanne 

Revisjonikomisjoni liige Tarmo Rahkama andis lühiülevaate revisjonikomisjoni 

aruandest.  

Võeti teadmiseks.  

 

3. EKJL 2022. aasta majandusaasta aruande ja revisjonikomisjoni aruande 

kinnitamine 

Hääletus: 35 poolthäält 

Otsus: kinnitada 2022. aasta majandusaasta aruanne ja revisjonikomisjoni aruanne 

 

4. EKJL 2023. aasta eelarve tutvustamine ja kinnitamine  

Peasekretär Sirje Lippe tutvustas 2023. aasta eelarvet.  

Tulud on planeeritud väga konservatiivsed ja lepingutega kaetud. Kulude poolel on 

väga suur osakaal võistlustel ja lähetustel.  

Eesmärk on sel aastal planeeritud tuludega katta 2023 aasta kulud ja mitte kasutada 

varasematel aastatel kogunenud kasumit.  

Hääletus: 35 poolthäält  

Otsus: kinnitada 2023. aasta eelarve  

 

5. Litsentsitasude muutmine 

Juhatuse liige Jaak Vettik tutvustas eelarvekomisjoni ettepanekut muuta 

litsentsitasusid järgnevalt:  

- Alates 2024. a: noor 15€, täiskasvanu 30€  

- Alates 2025. a: noor 20€, täiskasvanu 40€  

Hääletus: 25 poolthäält, 10 vastuhäält  

Otsus: kinnitada litsentsitasude muutmine  

 

6. Muud küsimused 

Peasekretär Sirje Lippe palus klubidel üle vaadata oma klubiliikmete andmed 

OpenTrack süsteemis ning neid uuendada.  

Mati Lilliallik tutvustas 16. juunil ning 2. juulil Eestis toimuvaid pronkstaseme 

kergejõustikuvõistlusi ning tegi üleskutse klubidele osalemiseks.  

 

Koosoleku juhataja: Jaak Vettik   Protokollija: Mariliis Merisalu  


